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Møtested: Møterom 1 i administrasjonsbygget
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Deltakere:

Fravær

Fau/v Kristoffer Engenes
Elevrådet Lykke Marie Haarr-Eide (6C) og Simon Jacobsen Løland (7D)
Skole/sfo - Guro Knudsen Olsen, Nina Hellevik Helgen. Mona Elise Gjøsen Skaaren

Kristoffer Engenes

Kopi til: Fravær meldes til rektor
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Saknr.:

1/23 Godkjenning av møteinnkalling
Godkjent

2/23 Konstituering
Valg av leder og sekretær
Utsatt grunnet fravær.

3/23 Forslag til møtedato:
16.01.2024
12.03.2024
07.5.2024
Forslag er godkjent

4/23
Hva er skolemiljøutvalget og hva skal vi jobbe med?
Veileder til medlemmene
Udir
Formålet er økt deltakelse og medinnflytelse og for å kunne gi råd til skolen og be om tiltak.

Hvorfor?
Informasjon om skolemiljøet
Komme med forslag og uttale deg.

Hva kan utvalget påvirke?
Godt fysisk miljø
Godt psykososialt miljø
Ordensreglementet
Brukerundersøkelser
Be om tiltak for å bedre forhold ved skolen
Trivselstiltak (rydde konkurransen)

Hva er et godt fysisk skolemiljø?
Lysforhold, støy, temperatur, luft, uteområder, lekeapparater, gode rammer rundt skolemåltidet

Hva er et godt psykososialt skolemiljø?

https://www.udir.no/kvalitet-og-kompetanse/samarbeid/samarbeid-mellom-hjem-og-skole/foreldrerepresentanter/skolemiljoutvalg/#a149638


Hvordan ansatte og elever oppfører seg overfor hverandre på skolen
Skolen skal ha gode rutiner for å oppdage krenkelses og sette inn tiltak som skal evalueres

5/23 Elevrådet
Tiltak iverksatt skoleåret 2023/2024
Elevrådet har planlagt følgende :

- Sjakk turnering i desember
- Kanonballturnering i januar
- Kunstkonkurranse i februar
- Talentiade i april.

Elevrådet ønsker å organisere lokal fotballturnering med Gausel,Kvalaberg og Vaulen.
Elevrådet ønsker at de som vinner talentiaden kan opptre på 17.mai arrangementet på skolen.

Det oppleves en del uro i friminuttene og spesielt på kunstgressbanen. Mange elever søker mot
kunstgressbanen selv om de ikke sparker fotball. Dette mener elevrådet kan skyldes at den store
skolegården er lite attraktiv som lekeområde.

Gode tiltak som elevrådet ønsker å iverksette er ;
● male opp basketbanen
● male opp volleyballbanen
● male opp sjakkbrett
● male opp paradis
● male opp sirkler til leken “ haien kommer “

Det er også ønskelig med benker og bord som gir mulighet til å spille blant annet kort.

Det er ønske om at skolen ved rektor sender søknad til Fau for midler til disse tiltakene.
6/23 Implementering av Jåttenløftet skoleåret 2023/2024

Hvordan gjør vi dette ?
Implementeringen har stoppet opp og dette skyldes nok at skolen har hatt skifte av rektor.
Det er enighet om at det er nødvendig å lage en plan for dette arbeidet
Følgende bestemmes;
Rektor markerer dette ordbytte ved en Jåttis
Klassene bruker en time til å jobbe med innholdssiden av ordet - løftet.
Elevene tegner og skriver i egen bok.

Rektor skal høre om Fau kan bidra med midler til banner og gjerne andre effekter i denne
forbindelse.

7/23 Eventuelt
Elevrådet ønsker seg flere voksne ute i store skolegård.

- Skolen jobber med bemanning og nærvær av voksne i friminuttene. Rektor sjekker opp
oppsatt vaktplan sammen med avdelingslederne.
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